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To:
. (EE IEEE @invws i),IEEEEETI @ inv.) INESECHN, BE

{5.1.26ad) Ad minvws.nl
From: m=
Sent: Mon 1/11/2021 1:54:41 PM

Subject: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Received: Mon 1/11/2021 1:54:43 PM

Spreekliin Ronnie gesprek NVZ-ZN-ziekenhuizen.docx

Dankje, daarmee wordt het zoals in de bijlage.
En de punten die eerder Sl 5.1.2¢ Ol gestuurd:

¢ Ons advies is om het gesprek van vanmiddag op hoofdlijnen te voeren.

Het is van belang dat de ziekenhuizen voldoende comfort krijgen bij de financiering van de opschaling tot 1150 IC-

bedden.

s Exacte aantallen zijn op dit moment nog niet van belang. Eerste stap is om dichter bij elkaar te komen ten aanzien van

het beeld van de financiering.
« Daarnaast is ons advies om geen onderscheid te maken tussen het theoretische model van de LNAZ en de praktijk. Het

geschil gaat nu om de financiering waaraan bepaalde getallen ten grondslag liggen. Daarvoor is een vergoeding
georganiseerd.

+ Ten slotte is het nog van belang dat dat de opschalingslijst voor VWS niet ter discussie staat. Wanneer namelijk deze

indruk gewekt zou worden, zou de hele IC-opschaling en bijbehorende klinische capaciteit zoals die voor heel Nederland

is afgesproken, in duigen vallen. Het gaat in zoveel ziekenhuizen wel goed. Een paar ziekenhuizen die bezwaar maken

mag niet resulteren in een opschaling voor heel Nederland die ter discussie komt te staan. Dit is zeer onwenselijk.

var: [EEECE EE). (EDSEERinv i>Verzonden: maandag 11 januari 2021 14:50

ve: IE
ICSE

OTC) EEN rive. IEEE ENE, SEE iv IEE2c) ) <BRERIEEREN(@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Zie bijlage!

Groeten,

51.2e

van: BED EE)BEE0 minvws.ni>
Verzonden: maanda 11 januari 2021 14:43

minvws.nl>

Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Excuus, (ik heb mijn laptop 5x opnieuw opgestart) maar hierbij een aangepaste versie.

Kijken jullie er nog even naar?

[oar
|

Verzonden: maandag 11 januari 2021 14:28

Aan: HEEEETIo rinvves.n>; CE EEE ERE,EXE). GED)ERED© minvws i>;
Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Wanneer verwachten jullie de nieuwe spreeklijn met alle aanvulingen JSRRRbeice erover.
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Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

a.| www.rijksoverheid.nl |

Verzonden: maandag 11 januari 2021 14:26

Aan: BE BE
ad.

(BEES) < minvws.ni>; [EER BES. BE) minvws.nl>

CC: : @minvws.nl>

Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Zie hieronder mijn reactie in het groen.

Groetjes,

5.1.2e

Verzonden: maandag 11 januari 2021 13:18

Aan: [ERELH ERLE,( ) < minvws.nl>

CC: 5.1.2e minvws.n>; [IEKEREN, BE CEE) JEXEXE@ minvws.nl>
Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Dankje, paar punten in rood. Kun jij die nog beantwoorden/aanvullen?

- Zorgcontinuiteit
o Zoals in het verweerschrift ook is toegelicht hebben jullie (de ziekenhuizen) niet aannemelijk gemaakt dat sprake is

een acute financiéle noodsituatie en dat de continuiteit van de zorg in gevaar komt. > hebben ziekenhuizen ons

verweerschrift al? Is hier al een besluit over genomen? Dit kunnen we toch niet zo stellig al zeggen toch?

o Daarnaast zijn er als gevolg van de Coronacrisis diverse financiéle regelingen opgesteld; zoals de

continuiteitsbijdrageregeling op grond waarvan ziekenhuizen een bijdrage konden krijgen voor misgelopen omzet

en voor doorlopende kosten. Ook was er een meerkostenregeling. De meerkosten die ziekenhuizen maakten als

gevolg van de corona-uitbraak werden door zorgverzekeraars vergoed. > dit moet in de tegenwoordige tijd toch?

Kunnen ze nog steeds?

o Verder is er afgesproken dat ziekenhuizen die ondanks deze continuiteitsbijdrage-regeling door de corona-uitbraak

toch in financiéle problemen dreigden te komen (negatief bedrijfsresultaat), contact konden opnemen met de

prefererente zorgverzekeraars en een beroep konden doen op de hardheidsclausule. > wie heeft dit afgesproken?
+ evt wat betekent dit dan? Als het in hardheidsclausule komt?

Verzonden: maandag 11 januari 2021 13:01

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

T.a.v. zorg continuiteit hierbij alvast een aanvulling:
- Zoals in het verweerschrift ook is toegelicht hebben jullie (de ziekenhuizen) niet aannemelijk gemaakt dat sprake is een acute

financiéle noodsituatie en dat de continuiteit van de zorg in gevaar komt.

- Daarnaast zijn er als gevolg van de Coronacrisis diverse financiéle regelingen opgesteld; zoals de continuiteitsbijdrageregeling op
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grond waarvan ziekenhuizen een bhijdrage konden krijgen voor misgelopen omzet en voor doorlopende kosten. Ook was er een

meerkostenregeling. De meerkosten die ziekenhuizen maakten als gevolg van de corona-uitbraak werden door zorgverzekeraars

vergoed.

-Verder is er afgesproken dat ziekenhuizen die ondanks deze continuiteitshijdrage-regeling door de corona-uitbraak toch in

financiéle problemen dreigden te komen (negatief bedrijfsresultaat), contact konden opnemen met de prefererente

zorgverzekeraars en een beroep konden doen op de hardheidsclausule.

Hi
van: EEEEEo minvws.ni>

Verzonden: maandag 11 januari 2021 12:55

venFEARIE EDREIN...ERE ENED SEE.NE EENLi ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Graag aanpassen.

Voor derde punt heb ik net

met JERR besproken dat er voor 2022 nog geen afspraken zijn gemaakt met ZN maar dat ook voor

dat jaar de kosten vergoed zullen worden. Waarschijnlijk worden de kosten ruimschoot vergoed door onze subasidieregeling
maar ZN en VWS staan daar gezamenlijk voor aan de lat.

) EYICEMinisterie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

aag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

@minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

van:IEEEEKECEINNNCRED OE (EXEX)) <HEXERNM0 vinvvis.i>
Verzonden: maandag 11 januari 2021 12:51

Onderwerp: RE: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

Urgentie: Hoog

Dank voor de eerste opzet. Een aantal punten nav de brief van de advocaat aan de rechter:
- In deinleiding aangeven hoe dit plan in ROAZ verband is besproken en daar de cijfers teruggekomen zijn. graag voor mij

zinssnede maken over rol ROAZ en de verantwoordelijkheid die daar ligt bij de betrokken bestuurders.
- Ik mis een alinea over de zorgcontinuiteit,
- Ik mis een alinea over de subsidieregeling die voor 3 jaar geldt en de zorgverzekeraar nu voor 2020 en 2021 de zaken

heeft afgestemd met de partijen. Volgens de advocaat allemaal heel complex
- Ik mis een toelichting over de zinssnede van schrappen van IC bedden en de betekenis die wij eraan geven

Graag aanpassen, volgende versie ook naar

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport
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Pamassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag

|S12]51.2e

ERED© minvws.nl
secretaresse

email: :

070

var:(EREBREED minvws.nl>

Verzonden: maandag 11 januari 2021 11:58

sor:EEC.EXECSOE) (ENED) ERE ins n>; BB]ominos
Onderwerp: spreeklijn IC opschaling voor vanavond

HaIEEE
Hierbij wat EEE <t gemaakt hebben. Ik zal er ook naar kijken maar kijk vooral zelf ook wat je anders zou willen

¢ Ons advies is om het gesprek van vanmiddag op hoofdlijnen te voeren.

Het is van belang dat de ziekenhuizen voldoende comfort krijgen bij de financiering van de opschaling tot 1150 IC-

bedden.

Exacte aantallen zijn op dit moment nog niet van belang. Eerste stap is om dichter bij elkaar te komen ten aanzien van

het beeld van de financiering.
Daarnaast is ons advies om geen onderscheid te maken tussen het theoretische model van de LNAZ en de praktijk. Het

geschil gaat nu om de financiering waaraan bepaalde getallen ten grondslag liggen. Daarvoor is een vergoeding
georganiseerd.
Ten slotte is het nog van belang dat dat de opschalingslijst voor VWS niet ter discussie staat. Deze is vastgesteld in het

overleg met de ROAZ voorzitter op 7 oktober. Wanneer namelijk deze indruk gewekt zou worden, zou de hele IC-

opschaling en bijbehorende klinische capaciteit zoals die voor heel Nederland is afgesproken, in duigen vallen. Het gaat
in zoveel ziekenhuizen wel goed. Een paar ziekenhuizen die bezwaar maken mag niet resulteren in een opschaling voor

heel Nederland die ter discussie komt te staan. Dit is zeer onwenselijk.

Groete 5.1.2e

BE BE)CEN
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Verzonden: maandag 11 januari 2021 11:38

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Check op cijfers

Hoi,

Zie bijgaand de spreeklijn met daarin de punten van] verwerkt.
Een paar opmerkingen heb ik nog laten staan. Willen jullie daar nog op reageren?

Verder hieronder een aantal punten om aan mee te geven voor het gesprek:

+ Ons advies is om het gesprek van vanmiddag op hoofdlijnen te voeren.

Het is van belang dat de ziekenhuizen voldoende comfort krijgen bij de financiering van de opschaling tot 1150 IC-

bedden.

Exacte aantallen zijn op dit moment nog niet van belang. Eerste stap is om dichter bij elkaar te komen ten aanzien van
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het beeld van de financiering.
+ Daarnaast is ons advies om geen onderscheid te maken tussen het theoretische model van de LNAZ en de praktijk. Het

geschil gaat nu om de financiering waaraan bepaalde getallen ten grondslag liggen. Daarvoor is een vergoeding

georganiseerd.
* Ten slotte is het nog van belang dat dat de opschalingslijst voor VWS niet ter discussie staat. Wanneer namelijk deze

indruk gewekt zou worden, zou de hele IC-opschaling en bijbehorende klinische capaciteit zoals die voor heel Nederland

is afgesproken, in duigen vallen. Het gaat in zoveel ziekenhuizen wel goed. Een paar ziekenhuizen die bezwaar maken

mag niet resulteren in een opschaling voor heel Nederland die ter discussie komt te staan. Dit is zeer onwenselijk.

Vul vooral aan waar nodig.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: maandag 11 januari 2021 11:02

; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Check op cijfers

Zie mijn opmerkingen in het document. Ter bespreking zo. Niet vergeten dat we nog andere bezwaren hebben lopen, los van deze

7.

ver: IE XE IKEEXE). GE) <BERE irvs
Verzonden: maandag 11 januari 2021 10:48

Aan:
BED. OE <HEE eins ni>;IEEBEDEEEo minvws. >; IEEEDHBE (EXER)

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Check op cijfers

Hoi allen,

Zie bijgaand een opzet voor de spreeklijn zoals KEE vroeg.

Zullen we om 11luur even bespreken wat er nog meer in moet en anders moet?

Groeten,
5.1.2e

Van: EE. OE EEE minvws.o>
Verzonden: maandag 11 januari 2021 10:20

Onderwerp: Check op cijfers

Heb een check gedaan op de cijfers. Alleen op 8 jan 2021 hebben onderstaande ziekenhuizen meer bedden dan op de data van de

peilmomenten (1 jan 2021).

Canisius - 12 (IC- voor Covid) en 5 (IC voor Non-Covid)
Zwolle — 20 (IC- voor Covid) en 35 (IC voor Non-Covid)

Rijnstate
— 18 (IC- voor Covid) en 4 (IC voor Non-Covid)

Gelderse Vallei - 8 (IC- voor Covid) en 7 (IC voor Non-Covid)
Rivierenland- 6 (IC- voor Covid) en 2 (IC voor Non-Covid)

Voor Zwolle moet op basis van onze lijst met 54 bedden opschalen. Uit de LCPS-cijfers blijkt dat zij 55 IC-bedden hebben.

Slingeland en Deventer komen op 8 jan niet hoger uit dan op 1 jan 2021.

Groeten,

5.1.2e
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Directie Curatieve Zorg
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag


